
Obecný úrad, Dolné Obdokovce 103, 951 02 

 

Zápisnica 

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Dolných Obdokovciach, konaného dňa 16.2.2007 o 18.00 hod 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Zahájenie a procedurálne veci OZ 

2. Kontrola plnenia predchádzajúceho uznesenia 

3. Rozpočet r. 2007 

4. Voľba zástupcu starostu 

5. Voľba komisií 

6. Interpelácia 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Uznesenie OZ 

10. Záver 

 

1. Zahájenie 

Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Dolných Obdokovciach zahájil a prítomných 

privítal starosta obce Zoltán Gyepes. 

Poslanci OZ jednohlasne zvolili návrhovú komisiu: Jozef Balko 

       Štefan Bene 

       Ľudovít Gyepes 

a overovateľov zápisnice: Tibor Tóth  

                                          Ing. Gejza Varga. 

2. Kontrola uznesenia 

OZ schválilo: 

1. Voľba zástupcu starostu obce je presunutá na nasledujúce zasadnutie OZ – platí 

2. Plat starostu: základný plat vo výške vychádzajúc zo zákona 38.100,- Sk, odmena vo 

výške 0%.- platí 

3. Verejné zhromaţdenie uskutočniť 7.1.2007 (nedeľa) o 15.00 hod – uskutočnilo sa 

4. Zápisnice zo zasadnutí OZ zaslať poslancom OZ do 5 dní od konania zasadnutia - 

platí 

5. Zasadnutia OZ uskutočňovať v piatok, v I. Štvrťroku kaţdý mesiac v posledný piatok 

v mesiaci o 18.00 hod. - platí 

3. Rozpočet r. 2007 

- starosta: v Pohraniciach majú finančné problémy s maďarskou ZŠ, poţiadali od 

D.Obdokoviec aj od Hosťovej príspevok, v obci Jelenci (OcÚ) navrhli, ţe budú zadarmo 

voziť ţiakov do ZŠ v Jelenci 

- G. Varga: pri stočnom a TKO sú vyššie výdavky ako príjmy, starosta: budú zvýšené príjmy 

od Čeladíc – napojenie firmy Minitub (podľa spotreby vody). Varga – keď nebudú zvýšené 

poplatky, obecný rozpočet pôjde len na ČOV, TKO je ten istý prípad, bez dotácií nebude mať 

obec prostriedky na rozvoj a na dotácie sú stále prísnejšie kritériá. 

- starosta: kontrola z ObÚ ŢP – správnosť postupu. Prečítal zápisnicu, určené podmienky na 

spracovanie odpadu, potrebná kompostáreň, drvička odpadu. 

- starosta: s kanalizáciou je problém s majiteľmi pôdy na ulici Papútja, pri č.d.170 

pravdepodobne treba prečerpávaciu stanicu – sú to vysoké výdavky na realizáciu a obsluhu. 
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- Ľ.Gyepes – návrh- zobrať rozpočet domov, premyslieť, na ďalšom zasadnutí rozhodnúť. 

- starosta: otázka na D. Lydika – v akom štádiu je geodetické zameranie ciest? – D.Lydik: 

veľká časť je uţ hotová, na určité úseky bola ţiadaná dotácia, dotáciu je moţné ţiadať len 

vtedy, ak sú zamerané cesty 

- Š. Bene – v oblasti, kde býva p.Kmeťo(č.d.415), je plánovaná cesta? Starosta – uvádzaná 

oblasť nie je v intraviláne, na zaradenie je potrebná aj infraštruktúra nielen cesta – zatiaľ na to 

obec nemá fin. prostriedky. J. Balko – p.Kmeťo dal vyhlásenie, ţe neţiada infraštruktúru, lebo 

staval mimo intravilán.G.Varga – bolo by v záujme obce zahrnúť do intravilánu, vykúpiť 

pozemky na cestu, D.Lydik – cesta tam je, ale do vlastníctva obce zobrať, potom ţiadať 

dotáciu. 

- Š.Bene – prečo treba zvýšiť poplatok za kanalizáciu, keď na ulici Kendereš sa nedalo 

napojiť, nikto sa neinformoval u obyvateľov, či dobre funguje. Starosta – pri výstavbe 

kanalizácie sa nepočíta s tým, ţe vývod je v pivnici, ide o odkanalizovanie rodinných domov, 

bola vypracovaná projektová dokumentácia, keby sa išlo hlbšie do zeme, zvýšilo by to 

výdavky. Š.Bene – ľudia majú viac platiť a nefunguje dobre? Starosta – doteraz sa 

nesťaţovali na chyby, ak sú, je moţné ich napraviť. G. Varga – buď dodávateľ opraví, alebo 

ten, kto spôsobil chybu. Aj na ulici Ugarok sú také prípady, vtedy je moţné urobiť tlakovú 

kanalizáciu pri rodinnom dome. Ľ. Gyepes – treba rozhodnúť na ďalšom zasadnutí pri 

rozhodovaní o rozpočte. Starosta – treba predkladať ţiadosti o dotácie na rôzne ministerstvá, 

alebo na európske fondy, sú s tým spojené výdavky na vypracovanie ţiadostí, lebo ich musí 

vypracovať firma s odbornou spôsobilosťou, často je potrebné podať ţiadosť aj po anglicky.  

- T. Tóth – koľko stála projektová dokumentácia na zavedenie elektrickej energie vo 

vinohradoch – starosta: 185 tis., je hotová, uhradená, PD je zaslaná na Zsl. Energetiku 

Bratislava – výdavky na zavedenie el.en. sú 4 mil., transformátory a vysoké napätie budú na 

stĺpoch, ostatné vedenia v pôde, od rozvodových skriniek k vinohradníckym domčekom 

hradia majitelia. Starosta – je to aj v územnom pláne, výstavba vo viniciach bude moţná bez 

väčších problémov pri získavaní stavebného povolenia. 

- D. Lydik – obec nemá vo vlastníctve vhodný pozemok, ale obyvatelia sa informujú na ďalší 

nájomný bytový dom. Starosta – bol rozšírený intravilán, pri starej pohranickej ceste mohli 

byť stavebné pozemky, ale keď jeden majiteľ nepredá, tak je snaha márna, ak aj ostatní 

predajú. G.Varga – sú prípady v okolitých obciac, keď obec odkúpila pozemky, do zmluvy sa 

dalo predkupné právo pôvodným majiteľom na stavebné pozemky. D.Lydik – mohla by byť 

výstavba na starom futbalovom ihrisku? Starosta – od ČOV môţe byť výstavba aţ od 100 m, 

tam by mohla byť umiestnená kompostáreň. D.Lydik – výstavba v parku? Starosta – tam je 

plánovaná výstavba penziónu pre starších obyvateľov. D.Lydik – pozemky v Káposztási 

mnohí neuţívajú, skúsiť dohodou získať od majiteľov súhlas s uţívaním a rozšíriť park. 

G.Varga – treba vysporiadať pozemok Bikarétje, LV na obec. – starosta – zatiaľ nie je vo 

vlastníctve obce, Agrofors má v uţívaní. 

- Š.Bene – pri bytovke je slabé osvetlenie. Starosta – sú pridané dva neóny, tretí bolo treba 

vypnúť, lebo sa obyvatelia sťaţovali, ţe im svieti do okien. T.Tóth – osadiť pri vchode 

senzorové osvetlenie. Š.Bene – aj kvôli zabezpečeniu áut treba silnejšie osvetlenie. G.Varga –  

treba dať nájomníkom odhlasovať osvetlenie. Š.Bene – v rámci projektovej dokumentácie 

bola plánovaná úprava okolia? Starosta – projektová dokumenácia  je k dispozícii, môţe 

preskúmať. 

Návrh na hlasovanie: rozhodnutie o rozpočte presunúť na ďalšie zasadnutie OZ. 

Hlasovanie: jednohlasne za. 
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4. Voľba zástupcu starostu obce 

Starosta – oslovil poslancov, či chcú navrhnúť kandidáta. G.Varga – pokiaľ vie, zo zákona 

zástupcu navrhuje starosta. Starosta navrhuje poslanca Jozefa Balka, má skúsenosti ako 

poslanec, je najstarší, zo zamestnania mu vyplýva moţnosť byť kaţdý deň v obci, keď by 

bolo potrebné, môţe zastupovať.  

J. Balko – je prekvapený, rátal s niekým iným, kto sa tieţ zdrţuje v obci, ak ho zvolia, súhlasí 

s funkciou. G. Varga – nemá námietky, keď vyhovuje starostovi, podporuje J. Balka za 

zástupcu starostu. D. Lydik – tipoval J. Balka alebo T. Tótha, J. Balko sa viac zdrţuje v obci, 

nie je proti. 

Ľ. Gyepes – má názor, ţe zástupca starostu má byť z radov poslancov z SMK.  

Š. Bene – súhlasí s Ľ. Gyepesom a navrhuje za zástupcu starostu Ľudovíta Gyepesa.  

T. Tóth – zástupca starostu má byť stále k dispozícii, on by nemohol prijať, často je mimo 

Slovenska. 

Starosta – aj Ľ. Gyepes je často mimo obce na cestách. 

Návrh na hlasovanie: Za zástupcu starostu Jozefa Balka. 

Hlasovanie: 2 za – G.Varga, D. Lydik 

                 Zdrţali sa: J. Balko, Ľ. Gyepes, Š. Bene, T. Tóth. 

5. Voľby komisií 

- štyri komisie – stavebná, kultúrna, KOVP - sociálna, finančná 

- starosta: očakáva viac činnosti od komisií, napr. finančná by mala podávať návrh na 

rozpočet. Všetky komisie a jej členovia by sa mali plne a zodpovedne venovať svojim 

povinnostiam, reagovať na ţiadosti, posúdiť ich, dávať návrhy na riešenia. 

V predchádzajúcom volebnom období bol hlasovaním zvolený predseda kaţdej komisie, 

členmi boli všetci poslanci v kaţdej komisii, členmi môţu byť aj neposlanci. Na terajšom 

zasadnutí bude rozhodnuté o predsedoch, na nasledujúce zasadnutie si predsedovia komisií 

pripravia zoznam členov komisií.  

T.Tóth – sú prítomní predchádzajúci predsedovia? Starosta –  sociálna – J. Balko, finančná – 

G. Varga. 

Návrh na hlasovanie: Predseda stavebnej komisie – Ing. Dušan Lydik. 

Hlasovanie: jednohlasne schválené. 

Návrh na hlasovanie: Predseda finančnej komisie – Ing. Gejza Varga. 

Hlasovanie: jednohlasne schválené. 

Návrh na hlasovanie: Predseda sociálnej komisie, KOVP – Jozef Balko. 

Hlasovanie: jednohlasne schválené. 

Návrh na hlasovanie: Predseda komisie pre kultúru a šport – Tibor Tóth. 

Hlasovanie: jednohlasne schválené. 

6. Interpelácia 

 starosta informoval:  

a) ČOV je v skúšobnej prevádzke, potom treba kolaudovať, teraz prebieha kolaudácia na 

kanalizáciu, aby sme mohli ţiadať dotáciu na jej dokončenie, vypracovaný je prevádzkový 

poriadok 

b) pokazil sa počítač v kancelárii OcÚ, bolo treba znova všetko nahrávať a vypracovať 

c) podali sme ţiadosť na Krajský školský úrad na ZŠ – okná v havarijnom stave 

d) zúčastnil sa stretnutia s predstaviteľmi Policajného zboru v Nitre a predstaviteľov obce: 

kriminalita v obciach nie je aţ taká vysoká, v mestách je vyššia, ale v obciach je veľa 

havárií, viac kontroly dopravnej polície. 

e) uskutočnila sa kontrola z prokuratúry na konanie pri drobných stavbách – pozitívne 

uzavretá 

f) plánuje prepísať poľné cesty v katastri obce do vlastníctva obce 
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g) bola podaná ţiadosť o dotáciu v rámci projektu Ľudia pre stromy na centrum v obci pri 

kostole 

 D. Lydik – lesy – je moţné zrušiť zmluvu s Jančovičom? Starosta – boli mu napísané 

listy, upozornenia na činnosť, nereaguje, bude treba napísať na Lesný úrad a spoločne riešiť 

 Ľ.Gyepes – jarky a chodníky na ulici Ugarak chýbajú, nie sú v poriadku, aspoň na hlavnej 

ceste by mali byť, mali to upraviť tí, čo realizovali stavbu. Starosta – cestári ţiadali viesť 

kanalizáciu v strede cesty, to by boli vysoké výdavky, viesť v jarkoch súhlasili s výhradami, 

vedľa cesty je ochranné pásmo. Na jarky a chodníky treba vypracovať projekt. Osloviť 

dodávateľskú firmu, aby dala do poriadku. 

 Ľ.Gyepes – pri Strednej škole sú potrebné dopravné značky „Pozor deti“. Starosta – treba 

to ţiadať od Dopravného inšpektorátu, lebo je to štátna cesta, môţe ţiadať aj škola. Ľ.Gyepes 

– uţ bolo ţiadané Starosta – všetky zmeny v dopravnom značení musí schváliť Dopravný 

inšpektorát. 

 T.Tóth – pri moste na ulici Kisbodok býva voda na ceste, keď prší alebo sa topí sneh, 

nedá sa prejsť. 

7. Rôzne 

a) ţiadosť Mariany Jasimovej a Ľudmily Pintérovej – starosta prečítal ţiadosti o finančný 

príspevok. 

Starosta – sociálna komisia po jej zaloţení môţe posúdiť na ďalšom zasadnutí, alebo aj teraz 

sa môţe rozhodnúť. D.Lydik – kaţdému by chcel pomôcť, ale všetci by z nejakého hľadiska 

mohli ţiadať. J.Balko – je to problematické, keď odsúhlasia jednému, bude ţiadať kaţdý. 

G.Varga – keď sa stane tragédia v rodine, kde zostanú siroty, vtedy pomôcť, ale uvedené 

osoby nie sú v situácii na hranici ţivota. Ľ.Gyepes – v rozpočte je plánovaná suma na 

sociálnu pomoc. Starosta – v rozpočte je plánovaná sociálna podpora pre rodiny s telesne 

postihnutými deťmi. 

Návrh na hlasovanie: Poskytnúť finančný príspevok Mariane Jasimovej a Ľudmile Pintérovej. 

Hlasovanie: Jednohlasne proti. 

b) Ţiadosti spoločenských organizácií – BFC, Záhradkári – presunúť na ďalšie zasadnutie k 

rozhodovaniu o rozpočte. 

c) Ţiadosť firmy Drevar o rozšírenie verejného osvetlenia a opravu cesty od transformátora po 

Drevar a Agrofors, s.r.o.: Starosta – treba projektovú dokumentáciu na verejné osvetlenie. G. 

Varga – uţ veľa rokov podniká v obci, je platiteľom dane, zamestnáva obyvateľov obce 

(zníţenie nezamestnanosti). Keby prišiel do obce podnikateľ so záujmom podnikať a 

poskytnúť prácu pre obyvateľov, všetko by dostal zadarmo aj daňové prázdniny, len aby si 

vybral našu lokalitu. T. Tóth – treba zistiť predbeţný výpočet výdavkov, podľa toho posúdiť, 

na ďalšom zasadnutí prerokovať spolu s rozpočtom. 

d) T.Tóth – na cintoríne je jedna šachta zakrytá uţ prehnitým dreveným poklopom, treba 

opraviť. Jeden deň nesvietilo verejné osvetlenie, má obec na to údrţbára? Starosta – nemá, 

lebo nemá financie zamestnávať niekoho, keď je nejaká chyba, on to opraví. 

8. Diskusia 

 prebiehala počas celého zasadnutia OZ. 

10. Záver 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

 

Overovatelia: Tibor Tóth …................................................. 

 

                       Ing. Gejza Varga …....................................... 
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9. Uznesenie OZ zo dňa 16.2.2007 

 

O Z   s c h v á l i l o : 

 

6. Rozhodovanie o rozpočte obce na rok 2007 presunúť na ďalšie zasadnutie OZ 

7. Predseda stavebnej komisie – Ing. Dušan Lydik 

8. Predseda finančnej komisie – Ing. Gejza Varga 

9. Predseda sociálnej komisie (KOVP) – Jozef Balko 

10. Predseda komisie pre kultúru a šport – Tibor Tóth 

 

O Z   n e s c h v á l i l o : 

 

11. Zástupcu starostu obce 

12. Poskytnúť finančný príspevok Mariane Jasimovej a Ľudmile Pintérovej z dôvodu 

nedostatku finančných prostriedkov obce. 

 

 

 

 

 

      Starosta obce, Zoltán Gyepes …......................................... 

 

 

 

 

 

 


